
1 

 

Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 2012-12-09 
 

Närvarande:   Roger Andersson (ordf.), Gert Åkerman, Åke Lindén, André Nilsson, 

                       Urban Lundbäck, Rasmus Myklebust, Rolf Schwartz, Kai Pyhälahti. 

Adjungerade: Christina Einarsdotter, Mats Sjödin 

 

§1 Mötets öppnande 

 - Ordförande öppnade mötet kl: 17.05 och hälsade alla hjärtligt välkomna. 

 

§2 Val av sekreterare 

- Urban valdes till sekreterare. 

- Ordförande justerar protokollet och webbansvarig distribuerar det. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

 - Dagordningen godkändes. 

 

§4 Godkännande av föregående protokoll 

- Föregående styrelsemötesprotokoll 2012-08-19 godkändes med förändringen 

att priset för bräden vid utförsäljningen av U-Schacks material ska vara 10 

kr/bräde. 

- Anm: Redovisning från sportlovsläger saknas fortfarande. Mats och Rasmus 

förser Åke med erforderligt underlag. 

 

§5 Ekonomisk redogörelse 

- Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. 

- Försäljning av U-Schacks material har gett en extraordinär intäkt av 

engångstyp på c:a 64000 kr i år vilket medför att prognosen för verksamhetsåret 

pekar på ett plusresultat i stället för tidigare prognostiserade minusresultat. 

  

§6 Skolschackklubbar  

- Det blev inget av den planerade utbildningsträffen för mattelärare. 

- Fridnäs, Tibble, Tuppkärr, Hagaberg och Storäng är de enda aktiva 

skolschackklubbarna. 

- Storängsskolan är nybildad. Rolf påtalade att SSF inte reagerat på ansökan 

trots påstötning. Rolf tar förnyad kontakt. 

 

§7 Redovisning av lösningen av vårt förråd 

- Vi har tömt U-Schacks förråd i Kopparlunden och återlämnat det till uthyraren 

bortsett från en saknad nyckel. 

- Föreningarna har köpt allt material av U-Schack med återköpsklausul inom 

fem år. U-Schack har således inte längre något material för 

uthyrning/försäljning. 

- Några pjäser och gamla mötesprotokoll finns hos Virsbo SK. 

 

§8 Tävlings- och lägerkalender 2012/2013 

- Kalendern för 2012/2013 finns på U-Schacks hemsida. 

- Några inbjudningar till vårens tävlingar saknas. Minior/Knatte VM, Skollag 

DM, S4.an-mästaren (ansvarig Mats). Fyrmästaren (Roger skickar bild till 

Urban). 

- U-Schacks kongress spikades till tisdag 4/6. Roger skickar inbjudan. 
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§ 9 Tävlingskommittén (inräknat seniorkommitén) 

- Totalt har antalet deltagare ökat något under höstens U-Schacktävlingar 

jämfört med fjolåret. Skol-DM minskade med 30 från fjolårets rekordnotering 

på 105 startande beroende på färre deltagare från Uppsala och Västerås, men 

Virsbodraget ökade med 23 från fjolårets 38 ( upp 60% ! ) och Blixt&Dunder 

med 12 från 66. 

Ökningen hänför sig enbart till lågstadieklassen. Både hög- och mellanstadiet 

har minskat något. Underlaget till högstadiet är lite klent med tanke på närmaste 

åren. 

- Skollag-DM 2013 körs 18/3 i Rudbecks aula på skoltid och utan startavgift. 

Frågan om tävlingen även fortsättningsvis ska gå på skoltid eller inte 

diskuterades. Fördelen är att antalet deltagare ökat kraftigt. Nackdelen är att det 

kan vara svårare för skolor utanför Västerås att delta på skoltid och att 

kostnaderna för U-Schack blir högre. 

Viktigt att PR görs ute i länet för tävlingen. 

 Tävlingskommitten ”äger” frågan om tävlingen ska gå på skoltid eller ej.. 

- Allsvenska lag inklusive distriktsserien uppmanas uppdatera rankingsiffror 

under perioden 22/12-6/1 

 

 

§10 Schackfyrankommittén. 

- Västeråskvalen S4an har hållits under v.47 med deltagande av 32 klasser och 

646 spelare mot 33 klasser och 625 spelare i fjol. 

- Christina sköter S4:an information för länet utanför Västerås. 

- Christina skickar snarast in oredovisade räkningar inför årsskiftet. 

- Ansvar för länsfinalen diskuterades mot bakgrund av att Mats flaggat för att 

det är betungande för honom att ansvara både för läns- och riksfinalen. 

Länsfinalen 2013 går i Kungsör. Kjell Adolfsson är vidtalad. Kungsör tar 

huvudansvaret och U-Schack hjälper till med funktionärer. 

- Länsfinalen 2013 diskuterades också. Mats har kollat bokningarna för 

Bombardier Arena. Enda tillgängliga lördagarna i april 2014 är runt påsk vilket 

är mindre lämpligt. Sista lördagen i mars eller första lördagen i maj är möjliga. 

Wenströmskas idrottshall kan vara ett alternativ, men kapacitet och totalkostnad 

inklusive hyra av bord och stolar måste undersökas. Antalet startande kan hållas 

på önskvärd nivå med hjälp av ändrad kvalgräns. För närvarande gäller samma 

poängsnitt per rond för kvalificering till Västeråsfinal som till länsfinal. 

- Mats och Christina fick i uppdrag att ta ett möte om ovanstående 

länsfinalsproblematik. Mats är sammankallande och kallar även vid behov 

ytterligare personer. 

- Wenströmskas idrottshall är redan bokad för Västeråsfinalen. Med tanke på att 

bord och stolar måste hyras framfördes farhågor att kostnaderna skulle bli för 

stora. Mats undersöker kostnaden för hyra och transport av bord och stolar. 

 

§11 Utbildningskommittén. 

- Höstlovslägret blev inställt. Sportlovslägret körs som planerat. Rävnäs bokat. 

- Domarkurs hålls i egen regi huvudsakligen med inriktning på klubbdomare 

men även nyttig för schackfyrandomare. Datum bestämdes till 14/4 2013. Alla 

klubbar får skicka deltagare. Försök få deltagare från minst tre distrikt med 

tanke på kursbidrag från landstinget. André ansvarar för att kursen blir av.. 
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§12 Övriga frågor. 

- Åke behöver en ny skrivare. Mötet beslöt att Åke får U-Schacks skrivare som 

använts vid tävlingar och förvarats hos VSK. VSK köper in ny(a) skrivare som 

behövs för riksfinalen och även kan användas vid U-Schacks tävlingar. 

- Urban har tagit över efter Mats som distriktsansvarig för Västmanland vad 

gäller uppdateringar av SSF databas med ansvar t.ex. för att registrera nya 

klubbar. 

- Alla klubbar uppmanas att uppdatera sina kontaktuppgifter. Viktigt för Åke att 

ha telefonnummer och kontaktperson. 

- Roger tackade Gert för många förtjänstfulla år som ordförande för U-Schack 

och överlämnade en blomma från U-Schack. 

 

§13 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 

Mötet avslutades och det beslutades att nästa styrelsemöte hålls den 5 maj 2013 i 

VSK:s klubblokal Källgatan 9A klockan 17.00. Roger kallar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 …………………………..   …………………………. 

 Vid Pennan    Ordförande 

 Urban Lundbäck   Roger Andersson 


